
ОДА Добкін Квартири фтиріатрам

Лікарів-фтизіатрів Харківщини планується забезпечити житлом

  

  

  На засіданні Харківського регіонального Комітету з економічних реформ голова ХОДА
Михайло Добкін підкреслив, що наступного року необхідно розглянути можливість
придбання квартир для лікарів-фтизіатрів по будь-якій із існуючих житлових програм, які
реалізуються на Харківщині в рамках виконання завдань Президента щодо розвитку
будівельної галузі.  

  

  «Я переговорю з керівництвом міста Харкова про те, щоб ми і в Харкові, і в області
знайшли можливість в бюджеті передбачити ту частину коштів, яку необхідно вносити в
якості початкового внеску при придбанні квартири. Люди повинні розуміти, що обрана
ними професія дуже важлива для суспільства», – сказав Михайло Добкін.

  

  Голова ХОДА зазначив, що якщо вирішити питання початкового внеску, то чергу на
забезпечення житлом можна серйозно скоротити або взагалі ліквідувати.
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